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Ekstraordinært årsmøte 
Deltakelse krever fysisk oppmøte for tale- og stemmerett  

 

21. januar 2025 kl. 1800 

Scandic Havet 
 

 
 

 

#Sak Saksliste Side 
1 Åpning – ved styreleder 1 
2 Godkjenne de stemmeberettigede 1 
3 Valg av møteleder/dirigent 1 
4 Valg av protokollfører(e) 1 
5 Valg av 2 medlemmer til å signere protokoll 1 
6 Godkjenne forretningsorden 1 
7 Godkjenne innkallingen 1 
8 Godkjenne sakslisten 1 
9 Drøfting og endring av klubbens VAR-vedtak fra Årsmøtet i 2024 2 

10 Forslag til endring av NM 4 
11 Forslag til vedtektsendring – sammensetting av klubbens styre 6 
12 Ny arena (orienteringssak) 7 
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Saker til Ekstraordinært årsmøte tirsdag 21. januar 2025 

Sak 9  Drøfting og endring av klubbens VAR-vedtak fra Årsmøtet i 2024 

Forslagsstiller: Medlem Tarjei Eck Hansen på vegne av 53 andre medlemmer i FK Bodø/Glimt 

Bakgrunn: 

På sist årsmøte i FK Bodø/Glimt ble følgende vedtak fattet: 

FK Bodø/Glimt skal i alle sammenhenger, formelle som uformelle, ha et klart og tydelig 

standpunkt mot bruk av VAR i norsk fotball. 

Klubben har siden den gang fått mange nye medlemmer, og det er nå flere som også ønsker å 

bli hørt i VAR debatten. Det er også slik at det skal avholdes et Eiermøte i Norsk toppfotball 

(NTF) 23. januar 2025. I dette møtet skal man drøfte og ta stilling til hvilken innstilling NTF 

skal gi NFF (og Fotballtinget) i saken om VAR. Her skal da også styreleder og daglig leder 

tilkjennegi klubbens synspunkt i saken.  

Klubben har nå mottatt underskrift fra 53 medlemmer som ber om et Ekstraordinært 

Årsmøte i saken anledning, og da for en ny debatt om hvordan klubben skal forholde seg til 

VAR fremover.    

I klubbens lover §17 Ekstraordinært årsmøte heter det; 

§ 17 Ekstraordinært årsmøte  
(1) Ekstraordinært årsmøte i klubben innkalles av klubbens styre med minst 14 dagers varsel 
etter: a) Vedtak av årsmøtet i klubben. b) Vedtak av styret i klubben. c) Vedtak av styre eller 
årsmøte/ting i overordnet organisasjonsledd. d) Skriftlig krav fra 1/3 av klubbens 
stemmeberettigede medlemmer. 

I følge NIFs lover som er overordnet idrettslagets/klubbens heter det imidlertid (i kommentar 

til §2-19 Ekstraordinært årsmøte/ting):  

Terskelen for å innkalle til et ekstraordinært årsmøte/ting i særkrets/region, idrettsråd og 

idrettslag er på 1/4. For idrettslag er det i tillegg inntatt en egen bestemmelse om at det er 

tilstrekkelig med det laveste antallet av ¼ og 50 stemmeberettigede medlemmer. Dette vil 

særlig få betydning for store idrettslag. 

Formal kravet for å kunne innkalle til Ekstraordinært årsmøte er derfor innfridd. 

Motivasjon: 

VAR ble som kjent innført i Eliteserien sesongen 2023, og har nå etter sesongen 2024 
hatt sitt andre år med VAR. VAR har vært kontroversielt og det er mange og ulike 
oppfatninger i norsk fotball. Det har også vært gjennomført noen justeringer i løpet av de 
to sesongene som nå har gått. En har blant annet engasjert Svein Oddvar Moen som VAR 
ansvarlig, og som da også er ansvarlig for videre utviklingen av VAR-utøvelsen i Norge.  

Konkret har offside situasjoner vært mye diskutert. Sommeren 2024 gjorde man også 
grep vedrørende offside der man avtalte at hvis VAR, utfra sine bilder på offside 
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situasjoner, så at prosessen med å finne et korrekt svar på offside situasjonen kom til å 
ta tid grunnet at offside var marginal eller bildene ikke tilstrekkelig gode, skulle man følge 
Assistentdommers avgjørelse. Dette bidro til mer flyt i spillet og virket positivt både på 
spillets gang samt tilskuernes opplevelse på stadion.  

Videre ble det satt ned et VAR-utvalg som skulle gjøre en faktabasert redegjørelse for 
hvordan VAR fungerte i Norge sammenlignet med andre land, samt gjøre rede for 
hvordan de forskjellige aktørene innenfor fotballen opplever VAR. I tillegg skulle utvalget 
se på hvilke teknologier som var tilgjengelige for å gi VAR enda bedre rammebetingelser 
og hvilke kostnader en mulig implementering ville koste. 

Det oppfordres til å lese denne rapporten før årsmøte og den finnes på følgende 
adresse: 

https://issuu.com/var-2024/docs/rapport?fr=xKAE9_zU1NQ 

Rapporten viser at VAR har bidratt til flere riktige dommeravgjørelser enn tidligere. 
Samtidig påpeker den også på svakheter og utfordringer med VAR. Det vil alltid foregå 
feil hvor menneskelige vurderinger gjennomføres, så også med VAR. Det vil aldri bli 
100% riktig med eller uten VAR i norsk fotball, men VAR bidrar til flere riktige avgjørelser.  

Klubben og styret har frem til nå forholdt seg til fjorårets Årsmøtevedtak. Det er 
imidlertid kjent for medlemmene at styret opprinnelig har pekt på at VAR er etablert som 
et naturlig verktøy i internasjonal fotball og at det vil være naturlig at norsk fotball også 
tar dette verktøyet i bruk. Den teknologiske utviklingen tilsier også at VAR vil kunne være 
under kontinuerlig utvikling og forbedring i årene som kommer, og at kostnadene for 
dette vil bli lavere.  

Det er imidlertid en kjensgjerning at VAR på ingen måte har fungert optimalt og at den 
har hatt med seg mange svakheter. Disse svakhetene er ikke bare knyttet til teknologien, 
men også menneskelig kompetanse og kunnskap.   

Forslagsstillerne har i sin vurdering også vektlagt argumentene fra det fotballfaglige 
miljøet rundt A-lag (herrer). Basert på kravet om et Ekstraordinært årsmøte fremmes 
følgende forslag til vedtak: 

FK Bodø/Glimt er positive til videreføring av VAR i norsk fotball. Dette selv om de første 
årene har vist at dagens VAR-system har klare svakheter og utfordringer. Bodø/Glimt 
som klubb er opptatt av stadig utvikling og forbedring (også hva gjelder VAR) og mener at 
norsk fotball er tjent med VAR som et verktøy i toppfotballen. Dette for å kunne bidra til 
større rettferdighet, flere korrekte dommeravgjørelser og å redusere skaderisiko for 
spillerne. Det bør også være en ambisjon at VAR får en innretning i fremtiden som bidrar 
til at publikumsopplevelsen på arenaene kan ytterligere forsterkes i årene fremover.  

 

  



4 
 

Sak 10  Forslag til endring av NM 
 

Forslagsstiller: Styret 

Bakgrunn: 

Norsk Toppfotball (NTF) og Norges Fotballforbund (NFF) har tidligere vedtatt gjensidig 

forpliktende målsettinger for herresiden klubb- og landslag. Dette fremgår bl.a. av de 

respektive strategiplaner hvor det ble vedtatt målsetninger om å (a) etablere Eliteserien som 

den 14. beste ligaen i Europa, samt at (b) Norge A-herrer jevnlig kvalifiserer seg til sluttspill i 

EM og VM.  

a) Etablering av Eliteserien som en av de 14. beste liga i Europa gir som kjent norske 

lag en enklere vei inn til europeiske turneringer. Fra denne ligaposisjonen vil 5 norske 

lag (mot 4 tidligere) få mulighet til å kvalifisere seg til europeisk gruppespill. 

b) Jevnlig deltakelse for Norge A-herrer i EM- og VM-sluttspill vil skape stolte øyeblikk, 

øke inntektene til norsk fotball og sikre økt rekruttering til barne- og 

ungdomsfotballen.  

Forbundsstyret og styret i Norsk Toppfotball vedtok på sine møter i februar 2023 å nedsette 

et arbeidsutvalg (Hangelandutvalget) med følgende mandat:  

 

Norges Fotballforbund (NFF) og Norsk Toppfotball (NTF) har sammen nedsatt en 

arbeidsgruppe som skal vurdere hvordan toppklubbene kan få økt antall konkurransekamper 

som styrker den sportslige kvaliteten og øker inntektene til norsk fotball. Gruppen skal 

vurdere følgende kriterier og forhold:  

• sportslig kvalitet  

• fair play  

• publikumsvennlighet  

• lengden på sesongen, antall kamper, antall lag, start- og sluttidspunkt for sesongen og 

andre europeiske modeller  

• forståelig format  

• norsk klima og andre særnorske forhold  

• antall konkurransekamper skal sees i sammenheng med NM og UEFA-turneringer, og 

mulige turneringsformater i vinterhalvåre 

Hangelandutvalgets la frem sin innstilling 23. september 2023 og hadde med seg en rekke 
forslag til endringer, bl.a. forslag om å endre NM-cupen: 

Norgesmesterskapet: Dagens modell med runde 1-7 videreføres, men legges om til høst/vår, med 
innledende runder augustoktober (runde 1-2), og resterende runder mars-mai (runde 3-7). Runde 3/4 
spilles før internasjonal periode i mars. Runde 4/5 i april, runde 6 månedsskiftet april/mai. Finalen 
avvikles på Ullevaal sist i mai. Runde 1 og 2 settes opp av NFF, mens det fra runde 3 er ren trekning. 
Bortekampprinsippet avvikles, slik at det fra runde 3 er ren trekning, også hva angår hjemme/borte. 
En arbeidsgruppe utreder et utvidet, regionalt kvalifiseringsspill før ordinært NM starter på høsten. 

På et Eiermøte i Norsk toppfotball i august 2024 ble prosess knyttet til eventuell endring av 
cupen behandlet. I protokollen fra dette møtet (som også referer til styret i NTFs vedtak) heter  
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det;  

 

Det skal nå være et nytt eiermøte i Norsk toppfotball 23. januar 2025. Her er det ønskelig og 
behov for at Norsk Toppfotball samlet tilkjennegir sin innstilling til eventuell endring av NM. 
Dette da saken skal opp på Fotballtinget 1. og 2. mars. På Fotballtinget vil også klubben være 
representert, og styret ønsker å bruke anledning ved dette Ekstraordinære årsmøtet å avklare 
hva klubbens medlemmer mener i sakens anledning. 

Klubbens standpunkt tidligere, og da med klar referanse til synspunkter fra A-lag herrer, har vært 
at vi ønsker denne endringen av NM. Dette både i forhold til kampprogram (tilpasning til spill i 
Europa), men også at NM som produkt og opplevelse vil være tjen med en finale i mai (og ikke i 
desember). 

Forslag til vedtak: 

Bodø/Glimt støtter innstillingen fra Hangeland utvalget i forhold til endringer av NM, og at cupen 
legges om til å spilles høst/vår. 
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Sak 11  Forslag til vedtektsendring §10-14 – valg av klubbens styre 

Forslagsstiller: Styret 

Revidering av klubbens lover/vedtekter §10-14   

Bakgrunnen for saken er at styret ser behov for og ønsker å øke antall styre- og varamedlemmer. 
Behovet må ses i sammenheng med klubbens vekst de siste årene og ikke minst at man 
opplever større kompleksitet på flere av klubbens virksomhetsområder. I dette ligger også det 
faktum at klubbens damelag har tatt steget opp i Toppserien.  

Forslag til revidering/endringer gjelder § 10 14. ledd, og at antall styremedlemmer økes fra 4 til 5, 
og at teksten hva gjelder varamedlemmer endres fra ett varamedlem til inntil to varamedlemmer. 

Dagens lovtekst 

§ 10-14 Årsmøtet 
Velge: a. Styre med leder, nestleder, fire styremedlemmer og ett varamedlem» 

Forslag til ny lovtekst 

§ 10-14 Årsmøtet 

Velge: a. Styre med leder, nestleder, fem styremedlemmer og inntil to varamedlemmer» 

Forslag til vedtak: 

Teksten i FK Bodø/Glimt lov §10-14 endres fra: 

§ 10-14 Årsmøtet 

Velge: a. Styre med leder, nestleder, fire styremedlemmer og ett varamedlem 

og til, 

§ 10-14 Årsmøtet 

Velge: a. Styre med leder, nestleder, fem styremedlemmer og inntil to varamedlemmer   
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Sak12  Ny arena (orienteringssak) 

Styret ønsker å bruke anledningen med det Ekstraordinære årsmøtet til å orientere 
medlemmene om prosjektet Ny arena – status og prosessen videre fremover. 

 

VEL MØTT! 
 

 

 
 

 


